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НОВИ САД - Шеф посланичке групе За европску Војводину у покрајинском парламенту
Драгослав Петровић изјавио је да је важно да се посао усвајања статута Војводине и
пратећег закона о надлежностима покрајине заврши до краја новембра, како би
покрајинске власти могле да пројектују буџет за следећу годину.

  

Петровић је у интервјуу за информативни портал "Аутономија" рекао да би у супротном
Војводина била у ситуацији да не може да одговори ни својим уставним обавезама ни
интересима грађана покрајине.

  

"То би била и озбиљна компликација, али и драматична штета", казао је Петровић и
додао да није спорно да већина грађана Војводине подржава њен статут.

  Према његовим речима, једногодишње одлагање потврде предложеног статута
Војводине у републичком парламенту је апсолутно неоправдано и то је разлог зашто
војвођанске власти нису радиле у складу са уставним и обавезама.  

Он је оценио да је било очекивано да се проблем неусвајања статута нађе у извештају
Европске комисије.

  

"То не видим као интернационализацију питања статута, већ као добру вест која говори
да се Војводина и Србија третирају са одговарајућом пажњом", казао је Петровић.

  

Додао је да је постојало неслагање појединих чланова и функционера Демократске
странке у односу на одређена решења предложеног статута и закона о надлежностима.

  

"Али, то су увек били искључиво појединци. Ни на једном страначком форуму, оваква
неслагања нису изражена као став неког органа странке", рекао је Петровић.

  

(Бета)
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